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Vragen van de leden Yeşilgöz-Zegerius en Van Oosten (beiden VVD) aan de 
Minister van Justitie en Veiligheid over het bericht «Jongeren veroordeeld 
voor geweld tegen homo’s Dordrecht» (ingezonden 9 november 2018). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Jongeren veroordeeld voor geweld tegen homo’s 
Dordrecht»?1 

Vraag 2
Klopt het dat er jaarlijks gemiddeld 1.300 aangiften tegen anti-homogeweld 
worden gedaan bij de politie, maar dat dit gemiddeld tot minder dan tien 
veroordelingen per jaar leidt? Zo ja, hoe kunt u dit grote verschil verklaren? 
Zo nee, kunt u de meest recente cijfers met de Kamer delen? 

Vraag 3
Hoeveel van deze aangiften worden door de politie doorgestuurd naar het 
openbaar ministerie (OM)? 

Vraag 4
Bij hoeveel zaken per jaar betreffende anti-homogeweld gaat het OM over tot 
vervolging? 

Vraag 5
Ziet u mogelijkheden het aantal vervolgingen van anti-homogeweld te 
vergroten? 

Vraag 6
Is er in het algemeen iets te zeggen over de voorwaarden waar een vergrijp 
aan moet voldoen, om geclassificeerd te worden als homohaat? 

Vraag 7
Zijn er volgens u situaties denkbaar waarin woorden als «kankerhomo» en 
«flikker» geclassificeerd moeten worden als homohaat en niet slechts als 
dagelijks taalgebruik?

1 Nos.nl, 1 november 2018

 
 
 
 
kv-tk-2018Z20642
’s-Gravenhage 2018 Tweede Kamer, vergaderjaar 2018–2019, Vragen


